
Protokół z I posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

Dnia 01.04.2019 roku o godzinie 17.30 w Urzędzie Miasta Lublin (Ratusz) przy 

pl.Łokietka 1 w Lublinie odbyło się I posiedzenie Rady Dzielnicy Czechów Północny, które 

poprowadził Przewodniczący Rady Miasta Lublin Jarosław Pakuła. 

Na posiedzeniu obecni byli radni Miasta Lublin Jadwiga Mach i Marcin Bubicz oraz 

poseł na Sejm RP Sylwester Tułajew a także pracownicy Urzędu Miasta Lublin. 

Przewodniczący Rady Miasta po sprawdzeniu listy obecności stwierdził, że na 15 członków 

Rady Dzielnicy obecnych jest 15 co stanowi niezbędne kworum do podejmowania uchwał . 

Lista obecności w załączniku nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ślubowanie przeprowadzone w oparciu o § 8 ust. 1 i 2 Statutu Dzielnicy. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady Dzielnicy (w oparciu o § 10 ust. 1 Statutu Dzielnicy). 

a) zgłoszenie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) głosowanie nad kandydatami, 

d) ogłoszenie wyników. 

5. Wybór dwóch wiceprzewodniczących Rady Dzielnicy (w oparciu o § 10 ust. 1 Statutu 

Dzielnicy). 

a) zgłoszenie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) głosowanie nad kandydatami, 

d) ogłoszenie wyników. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta odczytał tekst ślubowania oraz przyjął ślubowanie od 

każdego nowo wybranego członka Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Następnie oddał głos posłowi Sylwestrowi Tułajewowi, który pogratulował wszystkim nowo 

wybranym członkom Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Później Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piotr Zygan zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegający na dopisaniu punktu dotyczącego informacji w sprawie możliwości 

wykonania oświetlenia ul. Paderewskiego. Nowy porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 



 Przechodząc do 4 punktu posiedzenia na Przewodniczącego Rady Dzielnicy zgłoszeni 

zostali: Irena Szostak-Kowalczyk (przez Halinę Warchocką) oraz Arkadiusz Ligęza (przez 

Zofię Pituchę). Oboje kandydaci wyrazili zgodę. 

Następnie do komisji skrutacyjnej zostali zgłoszeni: Zofia Pitucha, Piotr Wąsala oraz Danuta 

Skoczylas. Kandydaci wyrazili zgodę na uczestnictwo w komisji skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna została wybrana 13 głosami za, 0 przeciw, 2 wstrzymującymi się. Skład 

komisji skrutacyjnej: 

– Piotr Wąsala – przewodniczący 

– Zofia Pitucha – członek 

– Danuta Skoczylas – członek. 

Następnie każdy z kandydatów na przewodniczącego rady powiedział kilka słów o sobie. 

W wyniku tajnego głosowania kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 

– Irena Szostak-Kowalczyk: za 10, przeciw 3, wstrzymało się 2 

– Arkadiusz Ligęza: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 2 

Przewodniczącą Rady Dzielnicy Czechów Północny została pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania w załączniku Nr 2. 

 

 Kolejnym punktem głosowania był wybór dwóch wiceprzewodniczących rady dzielnicy. 

Na funkcję wiceprzewodniczących zgłoszeni zostali: Krzysztof Czarnacki (wyraził zgodę na 

kandydowanie), Małgorzata Wielgosz (wyraziła zgodę na kandydowanie) oraz Lucyna 

Więcierzewska. Lucyna Więcierzewska  nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

Komisja skrutacyjna pracowała w takim samym składzie jak przy poprzednim głosowaniu. 

W wyniku tajnego głosowania kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 

– Krzysztof Czarnacki: za 12, przeciw 0, wstrzymało się 3 

– Małgorzata Wielgosz: za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 

Wiceprzewodniczącymi Rady Dzielnicy Czechów Północny zostali pani Małgorzata Wielgosz 

oraz Krzysztof Czarnacki. Protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania w załączniku Nr 3. 

 Następnie pracownik urzędu miasta przekazał kilka spraw techniczno-organizacyjnych 

dotyczących: możliwości otrzymania legitymacji członka rady dzielnicy, adresów email z 

ograniczonym dostępem, szkoleń dla członków rad z nowych statutów oraz instrukcji 

kancelaryjnej dla sekretarza i przewodniczących, wyboru zarządu i komisji rewizyjnej, 

wniosków do projektu budżetu miasta na 2020 r., protokolarnego przekazania kluczy do 

lokalu oraz dokumentacji rady. 

Przechodząc do 6 punktu posiedzenia, Przewodniczący Zarządu poinformował, że nie jest 

możliwe opracowanie dokumentacji projektowej na wykonanie oświetlenia drogowego ul. 



Paderewskiego bez zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta na jego 

realizację. Koszty wykonania oświetlenia całości ul. Paderewskiego przekraczają możliwości 

finansowe rady w związku z powyższym ZDM prosi o rozważenie możliwości sfinansowania 

projektu wraz z jego realizacją na odcinku od ronda na przystanku końcowym MPK do 

pierwszego zespołu garażowego (ok. 100 000,00 brutto). Pani Lucyna Więcierzewska (jako 

wnioskodawca) wyraziła zgodę aby zadanie z wykorzystaniem środków z rezerwy celowej 

polegało na opracowaniu dokumentacji i wykonaniu fragmentu oświetlenia ul. Paderewskiego 

od ronda na przystanku końcowym MPK do pierwszego zespołu garażowego. 

Pan Bartosz Niewiadomski wnioskował o przesunięcie głosowania w tej sprawie na następne 

posiedzenie Rady Dzielnicy. Wniosek ten nie uzyskał większości (5 za, przeciw 5, wstrzymało 

się 5). 

W wyniku głosowania wniosek pani Lucyny Więcierzewskiej został przyjęty 11 głosami za, 0 

przeciw i 4 wstrzymującymi się. 

Posiedzenie rady zakończyło się o godz. 19.00. 

 

Protokołowała   (-) Anna Świetlicka 

 

Protokół zatwierdzono na posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 08.05.2019 r. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy   (-) Irena Szostak-Kowalczyk 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania na Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

Czechów Północny. 

3. Protokół Komisji Skrutacyjnej z głosowania na dwóch Wiceprzewodniczących Rady 

Dzielnicy Czechów Północny. 

 
 


